
Saksprotokoll  07.05.2020 - Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne 

Trude Brosvik sette fram slikt forslag: 

«Ordninga med sørvislinjene må også vera eit mogleg tilbod til brukarar med 
nedsett funksjonsevne. Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne meiner at 
sørvislinjene må vidareførast eller erstattast med andre tilsvarande ordningar som 
til dømes sørvisskyss. Tilbodet må forsikrast å vere fullt ut tilgjengeleg for alle 
brukarar.» 

Avrøysting 
Brosvik sitt forslag vart samrøystes vedteke. 
 
Vedtak 
Ordninga med sørvislinjene må også vera eit mogleg tilbod til brukarar med nedsett 
funksjonsevne. Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne meiner at sørvislinjene må 
vidareførast eller erstattast med andre tilsvarande ordningar som til dømes sørvisskyss. Tilbodet 
må forsikrast å vere fullt ut tilgjengeleg for alle brukarar. 


